



學院通訊 YCCECE NEWSLETTER

Professor Kerry Lee Welcomes the Academic Year 2025/26 李敬廉教授喜迎2025/26學年



Professor Kerry Lee, President of Yew Chung College of Early Childhood Education (YCCECE), has welcomed the 2025/26 academic year with optimism and gratitude, highlighting a year of growth and innovation.

In his message to the College community, Professor Lee celebrated the launch of the PGDE-ECE and MEd programmes, noting the PGDE-ECE remains the only one in Hong Kong to award four professional licences, including for Special Child Care Workers. He also announced expanded accessibility through Chinese-stream courses and upcoming doctoral and undergraduate programmes in child development and psychology.

YCCECE's global reach continues to grow, with nearly 300 students from 13 countries joining last year. New scholarships for ASEAN and Belt & Road students, along with a major endowment fund, underscore the College's commitment to inclusive excellence.

Leadership updates include the appointment of Ms. Cathy Li as Vice President (Administration) and Professor Kaye Chon to the Board of Governors. Professor Lee also thanked Dr. Frank Lam for his donation of exercise equipment, enhancing campus wellness.

With a renewed focus on innovation and impact, YCCECE enters the new academic year poised to lead in early childhood education across Hong Kong and beyond.

耀中幼教學院(YCCECE)校長兼兒童發展講座教授李敬廉教授,於新學年開始之際向學院友好發表歡迎辭,回顧過去一年的重要發展,並展望未來的教育藍圖。

李教授表示,學院於去年成功推出學位教師教育深造文憑(幼兒教育)及教育學碩士課程,進一步鞏固其在幼兒教育領域的領導地位。 其中學位教師教育深造文憑(幼兒教育)課程更是本港唯一可頒授四項 專業資格的課程,包括特殊幼兒工作者的認證。

為促進教育普及與多元化,學院新增中文授課課程,並於本年度擴展碩士課程至中英文雙語教學,讓更多學員受惠。展望未來,學院正積極籌備博士課程及新增本科課程,涵蓋兒童發展、心理學等範疇,以回應社會對幼兒教育及心理健康專才日益殷切的需求。

國際招生方面亦持續擴展,去年迎來近300名來自13個國家及地區的 學生,促進多元文化交流。學生亦參與中國內地、泰國等地的學術交 流活動,拓展全球視野。

此外,學院推出面向東盟及「一帶一路」地區學生的全額獎學金,涵 蓋學費、住宿及生活費,並成功設立首個大型捐贈基金及多項長期獎 學金資助,為未來教育發展奠定穩固基礎。

新學年於8月1日展開,李教授歡迎新任副校長(行政)李岩女士及新加入的校董會成員田桂成教授,並感謝前副校長林文全博士捐贈健身器材,促進校園身心健康。

李教授強調,YCCECE將繼續在幼兒教育領域創新、啟發及領航,培育人才,推動知識發展,為香港及世界帶來深遠影響。





Recognition of Our Leaders Among the World's Top 2% Most-Cited Scientists

The College is proud to announce that our President and Chair Professor of Child Development, Professor Kerry Lee, and our Vice President (Academic), Professor Eric Cheng, have been recognised in the 2025 rankings published by Stanford University as part of the World's Top 2% Most-Cited Scientists. This esteemed acknowledgment highlights their remarkable global impact and academic excellence in research.

Professor Kerry Lee is honoured for both his career-long citation impact and single-year citation impact, while Professor Eric Cheng is recognised for his exceptional single-year citation impact.

This recognition not only reflects their individual achievements but also underscores the College's commitment to prioritise children's development through our unique educational approach.

More details about the database can be found at: https://elsevier.digitalcommonsdata.com/datasets/btchxktzyw/8

本學院領袖榮登 全球頂尖前2%被引科學家之列

耀中幼教學院欣然宣佈,校長暨兒童發展講座教授李敬廉教授,以及副校長(學術)鄭志強教授,榮登史丹福大學(Standford University)最新公布的2025年全球頂尖前2%被引科學家名單。這項崇高的認可,彰顯了兩位教授在科研領域卓越的全球影響力及學術成就。

李敬廉教授榮獲終身學術影響力及年度學術影響力雙項殊榮; 鄭志強教授則憑藉其傑出的年度學術影響力獲此肯定。

此項殊榮不僅是兩位教授個人的傑出成就,更印證了本學院秉 持獨特教育理念,致力以兒童發展為先的堅定承諾。

有關詳細排名資訊,請參閱數據庫: https://elsevier.digitalcommonsdata.com/datasets/btchxktzyw/8

Early Childhood Education Takes Centre Stage at Global Health Symposium

YCCECE contributed key insights to the Healthy Living Symposium 2025, held from 17 to 19 September in Budapest, Hungary. The international event, co-hosted by the HUN-REN Hungarian Research Network and the National University of Singapore, brought together leading experts to explore the future of health and human potential.

YCCECE's presentation focused on the transformative impact of early childhood education on lifelong health and cognitive development. Drawing from a large-scale intervention study conducted in Hong Kong, the College shared evidence-based strategies for mitigating the effects of poverty on young children.

The symposium also featured the "Yew Chung Approach" to teacher training, which integrates progressive pedagogy with cultural values to nurture a lifelong love of learning. This distinctive model reflects YCCECE's commitment to holistic development and educational equity.

YCCECE's participation underscored its leadership in global education research and its dedication to advancing early childhood education as a foundation for healthier, more resilient communities.

早期教育成健康生活研討會焦點探索人類潛能的關鍵起點

耀中幼教學院(YCCECE)於9月17至19日參與了於匈牙利布達佩斯舉行的「2025健康生活研討會」,與來自世界各地的學者共同探討健康、福祉與人類潛能的未來發展。研討會由匈牙利HUN-REN研究網絡及新加坡國立大學聯合主辦,匯聚全球頂尖研究力量。

YCCECE代表在會上分享了香港一項針對幼童貧困影響的大型干預研究初步成果,強調早期教育對終身健康與認知發展的深遠影響。同時介紹了學院獨特的「耀中幼教教學法」,融合進步教育理念與文化價值,致力培育具備持續學習熱情的幼教專業人才。

是次交流不僅展現了YCCECE在教育研究上的國際視野,也進一步肯定 了優質早期教育在促進人類潛能發展中的關鍵角色。







A Creative and Inspiring Start to the Academic Year at YCCECE

YCCECE launched its 2025 academic year with a lively three-day orientation themed "Ignite Imagination", welcoming new and returning students into a vibrant, inclusive learning community.

The event marked the arrival of YCCECE's founding postgraduate cohort and featured creative workshops led by facilitators from the Yew Chung Education Foundation's Division of Creative Arts. Students explored the role of the arts in early childhood education through hands-on activities designed to inspire curiosity and innovation.

Orientation highlights included faculty meet-and-greets, student-led booths, and a campus-wide treasure hunt co-hosted with the Pamela Peck Discovery Space. The celebration concluded with live music and student performances, capturing the spirit of creativity and connection.

Dr. Vincent Chan, Head of Student Development, praised the enthusiasm and sense of community already forming among students, setting the tone for a year of growth and collaboration.

耀中幼教學院新學年啟程: 創意啟迪 靈感迸發

耀中幼教學院(YCCECE)以一連三天的迎新活動揭開2025學年序幕,主題為「燃點想像」,透過多元創意與表演藝術活動,歡迎新舊生加入充滿活力與共融的學習社群。

今年迎新活動特別迎來首屆研究生,正式展開他們在YCCECE的學習旅程。活動期間,學院與耀中教育機構(YCEF)創意藝術部合作,舉辦多場工作坊,探索藝術與幼兒教育的融合,激發學生的創造力與批判性思維。

學生亦參與資訊交流會,與教職員及課程主管建立聯繫,並透過校園攤位及與「耀學園」合辦的尋寶遊戲,加深對學院的認識。迎新活動最終在學生表演與現場音樂中圓滿結束,展現出YCCECE的創意精神與社群活力。

學生事務長暨助理教授陳志安博士表示,欣見學生之間已建立起熱情連結,社群歸屬感初現,為新學年注入正能量。





Flag-Raising Ceremony Commemorating Hong Kong SAR's 28th Anniversary

To commemorate the 28th anniversary of the establishment of the Hong Kong Special Administrative Region (HKSAR), President Professor Kerry Lee led the faculty and staff of YCCECE in a solemn and respectful flag-raising ceremony on campus on 30 June 2025. Following the ceremony, faculty and staff joined the student team for a commemorative group photo, marking the occasion with a shared sense of respect for this historic moment.

慶祝香港特別行政區 成立二十八週年升旗禮

為慶祝香港特別行政區成立二十八週年,耀中幼教學院校長李敬廉教授 率領師生出席莊嚴的升旗典禮,並與學生升旗隊合影留念,紀念這一歷 史時刻。

YCCECE Showcases Global Leadership and Research Excellence at PECERA 2025

YCCECE made a strong impression at the PECERA 2025 Conference, held from 10 to 12 July at Shanghai Normal University. Led by President Professor Kerry Lee, the College showcased its research excellence and global vision in early childhood education.

Themed "Early Childhood Education in a New Era," the conference gathered nearly 400 experts from 17 countries. YCCECE faculty presented impactful research addressing key challenges in the field, reinforcing the College's commitment to innovation and cross-cultural dialogue.

"Our participation is not only about sharing insights, but also learning from global peers," said Professor Lee, underscoring YCCECE's role as a catalyst for educational advancement.

YCCECE's presence at PECERA 2025 affirmed its leadership in research, pedagogy, and international collaboration—driving progress for educators and young learners worldwide.



耀中幼教學院於上海PECERA2025會議 展現全球領導力與研究卓越成就

耀中幼教學院(YCCECE)於7月10至12日在上海師範大學舉行的太平洋區幼兒教育研究學會(PECERA)年會上展現其在幼兒教育領域的研究實力與國際視野。

本屆年會以「新時代的幼兒教育:課程與教學法的全球化與本 土化」為主題,吸引來自17個國家及地區近400位學者與教育 專業人士參與。校長李敬廉教授率領代表團,推動跨文化交 流,並就創新教學展開深入對話。

YCCECE學術團隊發表多項具影響力的研究成果,聚焦幼兒教育未來發展的關鍵議題,體現學院對學術卓越與教育創新的堅持。

李教授表示,參與PECERA不僅是分享成果,更是與國際同行 交流學習,深化教育實踐、擴展專業影響力。

YCCECE在大會上的積極參與,進一步鞏固其在國際幼教界的 領導地位,持續推動教育變革,為全球幼兒教育注入新動力。







Future Makers Forum Tackles Educational Equity in the Age of AI

The "Future Makers, Thrive Together Forum," hosted by The Hong Kong Jockey Club Charities Trust on 22 and 23 August, brought together educators, community leaders, and policymakers to examine the widening learning divide in an era shaped by artificial intelligence.

A key plenary session titled "Learning Divide in the Age of AI - Is It Widening or Narrowing?" addressed the urgent issue of educational equity. Speakers explored how families, schools, and institutions can work collaboratively to ensure all learners have access to quality education, regardless of socioeconomic background.

The session featured insights on inclusive practices, community engagement, and institutional support, with a focus on practical strategies to bridge gaps in access and opportunity. Moderated by Patrick Sir, the discussion highlighted the importance of cross-sector collaboration in responding to the challenges posed by emerging technologies.

As AI continues to transform the learning landscape, the forum underscored the need for sustained efforts to create a more equitable and inclusive education system—one that empowers every student to thrive.

YCCECE to prepare the launch of the Bachelor of Social Sciences (Honours) in Child Development and Psychology Programme for 2026/27 intake

We are pleased to announce the successful accreditation of the Bachelor of Social Sciences (Honours) in Child Development and Psychology by the HKCAAVQ. The Programme has been formally approved to launch in September 2026, having met the stated objectives and QF standards at Level 5. This achievement marks a historic milestone for the College, representing our first Bachelor's Degree Programme to extend beyond ECE teacher training.

「新世代·創未來」論壇 促進跨界對話 關注教育公平

由香港賽馬會慈善信託基金主辦的「新世代·創未來 論壇」於8月22至23日圓滿舉行,論壇匯聚教育 界、社福界及政策制定者,深入探討在人工智能迅 速發展的背景下,如何應對日益擴大的學習差距。

在「跨越人工智能時代中的學習差距」全體會議中,多位講者就教育公平展開交流,探討家庭、學校與政策層面的協作方式,以確保所有學生均能獲得高質素的學習機會。與會者強調包容性實踐的重要性,並分享社區參與與制度支援的成功經驗。

討論由林溥來先生(Patrick Sir)主持,引導對話 聚焦於具體策略與跨界合作,期望在科技重塑教育 的同時,推動更公平的學習環境。

是次論壇突顯了社會各界共同努力的必要性,為未 來教育政策與實踐提供了寶貴參考,並為建構更具 包容性的教育體系奠定基礎。



耀中幼教學院積極籌辦2026/27學年 兒童發展與心理學(榮譽)社會科學學士 課程

學院欣然宣布,我校的兒童發展與心理學(榮譽)社會科學學士課程已成功獲得香港學術及職業資歷評審局 (HKCAAVQ) 的認可。課程已正式獲批於2026年9月開辦,並確認達到其既定修讀目標及資歷架構第五級標準。

這項成就是學院的另一個重要的里程碑,亦是學院首個超越幼 教教師培訓範疇的學士學位課程,展現我們在幼兒教育以外領 域的拓展與承擔。

GLOBAL OUTREACH

Fostering Internationalisation in Education: YCCECE's Collaborative Journey in the Philippines

Our team, led by Professor Kerry Lee, President and Chair Professor of the College, had the incredible opportunity to visit some of the esteemed universities in the Philippines. We connected with leaders from De La Salle University Manila, Philippine Normal University, the University of Asia and the Pacific, and University of the Philippines Diliman to discuss meaningful collaboration opportunities.

促進教育國際化: 耀中幼教學院菲律賓合作之旅

耀中幼教學院校長暨兒童發展講座教授李敬廉教授率團拜訪菲律賓多所著名大學,其中更與德拉薩大學(De La Salle University Manila)、菲律賓師範大學(Philippine Normal University)、亞太地區大學(University of Asia and the University of the Philippines Diliman Pacific)以及菲律賓大學迪里曼分校(University of the Philippines Diliman)的領導層交流,共同探討未來的合作契機。





YCCECE Partners with JA Philippines to Enable Future Educators from the Philippines

YCCECE is excited to announce a new partnership with Junior Achievement Philippines (JA Philippines).

In collaboration with JA Philippines, YCCECE is launching exclusive scholarships with living allowances for emerging talent, particularly from the Philippines. This initiative empowers students to pursue their educational dreams without financial barriers.

耀中幼教學院夥拍菲律賓青年成就協會 支持菲律賓未來教育人才

耀中幼教學院(YCCECE)欣然宣佈,正式與菲律賓青年成就協會(協會)建立全新合作夥伴關係。

在是次合作中,YCCECE 將聯同協會推出專為菲律賓新興人才 而設的獎學金計劃及生活津貼。這項計劃旨在協助學生突破經 濟障礙,無懼追尋教育夢想。





03.

Strengthening Ties: YCCECE and Khon Kaen University Announce Collaboration

攜手共進:香港耀中幼教學院與泰國 孔敬大學正式建立合作夥伴關係



We are thrilled to announce the signing of a Memorandum of Understanding (MoU) between YCCECE and Khon Kaen University, Thailand! This significant partnership was officiated by the General Consul of Thailand in Hong Kong, Mr. Chaturont CHAIYAKAM.

Together, we aim to promote academic exchange and foster internationalisation between Hong Kong and Thailand. This collaboration will not only offer joint programme development but also create opportunities for service exchange, enhancing the educational experience for students and faculty in ECE and related fields.

我們欣然宣佈,香港耀中幼教學院與泰國孔敬大學(Khon Kaen University)正式簽署合作備忘錄,開啟學術交流新篇章!是次簽約儀式榮幸邀請到泰國駐香港總領事Chaturont CHAIYAKAM先生蒞臨見證。

是次合作旨在促進香港與泰國兩地的高等教育國際化發展,內 容涵蓋聯合課程開發、師生交流及專業服務合作,為幼兒教育 及相關領域的師生提供更廣闊的國際化平台。

04.

"Strengthening Cross-Regional Ties in Early Childhood Education 耀中幼教學院深化滬港及長三角合作 推動幼教創新發展



From 7 to 12 July, Yew Chung College of Early Childhood Education (YCCECE) embarked on a landmark journey to deepen its collaborative efforts across the Yangtze River Delta. Led by President Professor Kerry Lee, the delegation visited multiple partner institutions to renew MoUs, align curricula, and advance joint research initiatives. The tightly packed itinerary fostered meaningful dialogue and reaffirmed YCCECE's commitment to regional academic synergy.

A highlight of the trip was the inauguration of the Shanghai-Hong Kong Early Childhood Education and Development Research Centre at Shanghai Donghai Vocational and Technical College. This newly established centre marks a significant milestone in cross-regional collaboration, integrating high-quality resources from both cities to drive innovation in infant care, developmental assessment, and curriculum design.

Together, these efforts signal a bold step forward in shaping impactful early childhood education practices across Hong Kong, Shanghai, and beyond.

7月7日至12日,耀中幼教學院校長李敬廉教授率領代表團前往長三角地區,展開一系列密集交流活動,深化與多所已簽署合作備 忘錄的高校之間的夥伴關係。此行聚焦於續簽合作協議、課程對 接、聯合研究及研學資源考察,行程緊湊高效,成果豐碩。

其中一項重要里程碑,是於7月7日在上海東海職業技術學院舉行的「滬港早期兒童教育與發展研究中心」揭牌儀式。該中心由耀中幼教學院與東海職業技術學院共同成立,旨在整合滬港兩地優質教育與研究資源,聚焦嬰幼兒照護、發展評估及課程創新等領域,推動具學術影響力與實踐價值的成果,為兩地及全國的幼兒教育發展提供有力支援。

此行不僅鞏固了耀中幼教學院在區域合作中的領導地位,更為未來跨地域幼教創新奠定堅實基礎。

GLOBAL OUTREACH

05.

Deepening Education Cooperation under the "Belt and Road" Initiative: YCCECE Signs a MOU with Xinjiang Shihezi Vocational Technical College

深化「一帶一路」教育合作 耀中幼教學院與新疆石河子職業技術學院簽約



On 7 August, Professor Paul Yip Kwok-wah, Chairman of the Board of Po Wah Cultural, Educational, and Technology Group Limited, Hong Kong, Member of the Board of Governors of Yew Chung College of Early Childhood Education (YCCECE) and Dr. Betty Po-king Chan, CEO & School Supervisor of Yew Chung Yew Wah Education Network and Chairperson of the Board of YCCECE, led a delegation to Shihezi.

Po Wah Group and Shihezi authorities formally signed a strategic cooperation agreement. Notably, YCCECE and Xinjiang Shihezi Vocational Technical College also entered into a Memorandum of Understanding (MOU). This cooperation not only marks a new chapter in advancing high-quality preschool education in Shihezi but also injects fresh vitality and depth into "Belt and Road" education initiatives.

8月7日,香港保華文化教育科技集團有限公司董事會主席、耀中 幼教學院校董會成員葉國華教授,耀中耀華教育網络行政總裁兼 校監、耀中幼教學院校董會主席陳保琼博士率團赴石河子考察訪 問。

在雙方領導的共同見證下,香港保華文化教育科技集團有限公司 與石河子市相關單位正式簽署了戰略合作協議。其中,耀中幼教 學院與石河子職業技術學院簽署了戰略合作協議。是次合作不僅 開啟了服務當地學前教育高質量發展的新篇章,更將為「一帶一 路」教育合作注入新的活力與內涵。





Celebrating a Successful JC CoolPlay 2024-25 Achievement Exhibition & Awards Ceremony 慶祝「賽馬會智.幼.趣計劃」2024-25 成果展暨頒獎典禮圓滿舉行

賽馬會「智.幼.趣」計劃 24-25年度伙伴學校成果展與頒獎典禮,於8月30日假耀中國際學校圓滿進行。當天亦是25-26年度的伙伴學校教師培訓日,上下午兩場超過120間學校、逾800名老師踴躍參與進及行交流。

由「智幼趣」計劃聯席總監陳裕榮博士Dr. Brad Chan 及鄧明慧女士 Ms. Patricia Tang 擔任頒獎嘉賓,頒發「24-25伙伴學校參與證書」及「伙伴老師參與證書」。

我們很榮幸邀請到耀中幼教學院副校長李岩女士擔任頒獎嘉 賓,為基督教服務處、救世軍、聖母潔心會頒發「辦學團體 先驅大獎」。

教師培訓日 促進專業交流

是次活動同時為我們2025-26年度的新合作夥伴舉辦了教師培訓日,促進了豐富的專業對話。我們共收到超過200份正面回饋,教師們特別讚賞透過親身觀察,獲得了有關探索性活動及課室環境設置的實用靈感。

投資未來教育

除了現職教育工作者,我們亦非常高興邀請耀中幼教學院(YCCECE)的學生擔任活動司儀及工作人員。此舉不僅加強準教師的實習體驗,促進學術理論與專業實踐的融合,更為有志投身教育界的學生提供成長機會,推動行業交流與發展。

The JC CoolPlay 2024-25 Achievement Exhibition and Awards Ceremony successfully united over 800 educators from more than 120 schools, creating a vibrant hub of ideas exchange and professional development. We successfully brought together the entire 'CoolPlay' community for a dual purpose: to celebrate the 2024-25 year's partner school accomplishments and to equip our 2025-26 educators for the year ahead.

It was a showcase of innovation, featuring inspiring stage presentations from our partner schools and an extensive exhibition of their achievements across five key thematic zones: Children's Growth, New Perspectives in Curriculum Design, Child-Led Exploratory Learning, Hands-On, Minds-On Exploration, and The Reimagination of Learning Environments.

We were delighted to present our "Partner School" and "Partner Teacher" Participation Certificates, awarded by our Project Co-Directors, Dr. Brad Chan and Ms. Patricia Tang. We were honoured to have Ms. Cathy Li, Vice President (Administration) of Yew Chung College of Early Childhood Education, present the "Pioneering School Sponsoring Body Award" to three outstanding organisations: Hong Kong Christian Service, The Salvation Army, and Sisters Of The Immaculate Heart Of Mary .

Learning & Development

The event also served as the Teacher Training Day for our new 2025-26 partners, fostering rich professional dialogue. We received over 200 pieces of positive feedback, with teachers highlighting how they gained practical ideas for exploratory activities and classroom environment set-up through first-hand observation.

Investing in the Future

Beyond current educators, we were delighted to have students from Yew Chung College of Early Childhood Education (YCCECE) take on key roles as event emcees and helpers. This initiative not only strengthens pre-service teacher exposure and bridges academic theory with professional practice, but also fosters professional growth and industry exchange for aspiring educators.

Remarkable Journey:

The "Bright Start" Project - Shanghai Study Trip 2025 2025「喜步」啟航 - 上海專業交流團



During 7 to 12 July, YCCECE led the 2025 "Bright Start" Shanghai Study Trip, bringing together representatives from nearly 70% of Hong Kong's child care centres. Participants explored innovative early childhood practices through site visits to seven infant and toddler centres in Shanghai and engaged in rich professional dialogue with educators and experts.

A key highlight was the Annual PECERA Conference, where Hong Kong representatives presented impactful outcomes from the Jockey Club "Bright Start" Project, sparking meaningful exchanges with international scholars. The trip deepened cross-cultural understanding and inspired new ideas for enhancing local early childhood education.

Special thanks to all participating centres and supporters. Their passion made this journey truly memorable.

由耀中幼教學院主辦的賽馬會幼兒「喜步」計劃「2025 『喜步』啟航:上海專業交流團」於7月7日至12日順利 舉行。是次交流團匯聚約七成的香港幼兒中心代表,參 訪七所上海不同類型的托育機構,與上海嬰幼兒教育工 作者和專家進行專業交流。

行程另一個亮點是參與了「環太平洋地區幼兒教育研究學會」(PECERA)會議。當中香港的代表展示了「喜步」項目,吸引了海外學者的關注和討論。是次交流團不僅有助於推動本地嬰幼兒教育的發展,更為香港幼教注入新的活力。

衷心感謝每一位積極投入的參與者,讓是次活動得以圓滿成功。











HK-ASEAN Foundation x
YCCECE "Out of the Nest" Screening
Sparks Dialogue on Childhood
Resilience and Growth

HK-ASEAN Foundation hosted a special screening of the Thai-Chinese co-produced animation "Out of the Nest" at the Hong Kong Arts Centre on 9 August. Selected by the Royal Thai Consulate in Hong Kong, the film was part of the ASEAN Film Festival 2025.

Following the screening, YCCECE chaired a post-film discussion titled "Brave Little Hearts: Building Courage & Kindness". Dr. Qing Liu, Assistant Dean of Studies of YCCECE, and Ms. Miriam Shah, Deputy Director of the Pamela Peck Discovery Space (PPDS) led the session and explored key themes in early childhood development, including resilience, risk-taking, and the role of family and social bonds, framed within the context of Hong Kong and the practices of PPDS.

The evening concluded with a "Get to Know YCCECE" networking reception at the Theatre Foyer, offering guests a chance to connect. It was also heartwarming to have the participation from our Yew Chung Community College alumni from a decade ago. The event highlighted YCCECE's ongoing commitment to advancing holistic, child-centred education through community engagement and professional discourse.

香港-東盟協會×耀中幼教學院《蛋寶大營救》 特別放映活動 啟發兒童韌性與成長的深度對話

香港-東盟協會(HK-ASEAN Foundation)於八月九日在香港藝術中心舉辦泰中合作的動畫《蛋寶大營救》特別放映會,作為東盟電影節2025的其中一部電影,是泰國駐香港總領事館推薦的暖心之作。

映後,耀中幼教學院特別籌辦《小小勇者心:勇氣與善良的培育之路》專題研討會,邀得學院助理學務長劉晴博士與耀學園副館長Miriam Shah女士擔任主講嘉賓,深入剖析幼兒發展關鍵議題,包括心理韌性培養、冒險精神啟發,以及家庭與社會連結的重要性,並結合香港教育環境與耀學園的實務經驗進行精闢分析。

活動尾聲於劇院大堂舉行「認識耀中幼教學院」交流酒會,讓與會嘉賓深入交流。整場活動充分展現耀中幼教學院推動全人發展、堅持兒童為本的教育理念,以及透過專業對話與社區參與持續促進教育創新的不懈努力。





YCCECE Community Supports Award-Winning Musical Sing Out 《奮青樂與路》funded by Lee Hysan Foundation

Funded by our valuable donor, the Lee Hysan Foundation, an award-winning original Cantonese musical, Sing Out, was showcased at the Hong Kong Cultural Centre's Grand Theatre on 23 August 2025. Members of the YCCECE community attended the performance to show their support.

The cast reflected Hong Kong's vibrant diversity, including students from ethnic minority and visually impaired communities, sending a powerful message of inclusion and accessibility in the performing arts. We are proud to support the unwavering commitment of the Lee Hysan Foundation to empower the next generation through the transformative power of the arts, youth development, and early childhood education.

耀中幼教學院成員齊集觀賞獲獎音樂劇《奮青樂與路》

由利希慎基金贊助的原創粵語音樂劇《奮青樂與路》於八月二十三 日在香港文化中心大劇院盛大上演。耀中幼教學院的成員齊集觀賞 演出,以行動支持這項富有意義的藝術盛事。

音樂劇的演員當中不乏來自少數族裔和視障社群的學生,進一步體 現了表演藝術的共融和無障礙的精神。耀中幼教學院深感榮幸能支 持利希慎基金對藝術、青少年發展及幼兒教育的堅定承諾,從而啟 發新一代的發展潛能。





Dinosaur Run 2025

Dinosaur Warning! Join us as dinosaur families this November at the YCCECE Dinosaur Charity Run 2025! We're excited to bring fun dino-themed interactive booths and meaningful family experiences. All proceeds will go towards scholarships and bursaries to support YCCECE students in need. Come run, explore, and grow with us as dinosaurs!

Date: 30 Nov 2025 (Sunday) Time: 10:30am – 3:00pm

Venue: Yew Chung College of Early Childhood Education, 2 Tin Wan Hill Road, Aberdeen

Please refer to the website for registration and fee https://dinorunkids.com

Enquiries

E: advancement@yccece.edu.hk

W: 6423 7459 T: 3977 9899

恐龍慈善跑2025

恐龍出沒注意! 今個十一月,誠邀你一家成為恐龍及蒞臨耀中幼教學院參加「恐龍慈善跑2025」! 我們今年將帶來恐龍主題的 互動攤位,以及充滿意義的親子體驗。活動的所有收益將用作資助獎學金及助學金,支持有需要的學生。快來變身成為恐龍與 我們一起奔跑、探索、成長吧!

日期:2025年11月30日(星期日) 時間:上午10:30 - 下午3:00

地點:耀中幼教學院香港仔田灣山道2號

有關報名方法及費用請參考網站 https://dinorunkids.com

查詢

電郵:<u>advancement@yccece.edu.hk</u>

WHATSAPP: 6423 7459

電話:3977 9899

Make a Gift 支持我們

At YCCECE, we firmly believe that investing in early childhood education is an investment in the future. By supporting our College, you are directly contributing to the development of passionate and inspired ECE professionals who will shape the lives of countless young learners.

We invite you to join us in supporting YCCECE and becoming a champion for early childhood education. Your donation, regardless of its size, will make a lasting impact on the future of education. To make a donation or learn more about how you can support YCCECE, please visit our website www.yccece.edu.hk or scan the QR code or contact us.

在耀中幼教學院,我們堅信投資在幼兒教育就是對未來的投資。透過支持我們的學院,您直接為培育充滿熱情和啟發靈感的幼教專業人士,為無數幼兒的人生作出貢獻。

我們誠邀您加入我們,支持耀中幼教學院,成為幼兒教育的捍衛者。無論您的捐款金額大小,都將對教育的未來產生持久的影響。若您希望捐款或瞭解更多如何支持耀中幼教學院的資訊,請瀏覽學院網站www.yccece.edu.hk、掃描QR二維碼或聯絡我們。





(852) 3977 9877 (852) 9312 0733

(852) 2338 4320

info@yccece.edu.hk

Main Campus 地址

City Campus

市區分校地址

2 Tin Wan Hill Road, Tin Wan, Aberdeen, Hong Kong 香港香港仔田灣田灣山道二號

3 To Fuk Road, Kowloon Tong 九龍塘多福道3號

www.yccece.edu.hk

YCCECE is a member of the Yew Chung Education Foundation (YCEF), both are registered non-profit organisations in Hong Kong 耀中幼教學院為耀中教育機構成員,兩者均為香港註冊非牟利團體